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内容概要

　　《2011年150分制初三英语备考试题集（最新版）》是根据市教育考试院对2011年中考英语的考试
要求、命题思路、题型及评分标准而精心编写，以满足2011年初三学生复习迎考的需求。
《2011年150分制初三英语备考试题集（最新版）》分中考必备词汇、分类练习、中考易错题和模拟试
题四个部分。
前三部分旨在帮助初三学生集中归纳、记忆考纲中要求掌握的词性转换、同义词和词组以及加强语法
、词汇、完形填空、阅读理解和写作等各个方面的知识和能力的训练；模拟试题部分是根据2011年中
考英语的考试大纲要求编写，共12套模拟试卷，其题型、评分标准也与2011年中考英语的考试要求完
全一致。
书后附有全部练习和试卷的参考答案及音带文字。
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书籍目录

第一部分 中考必备词汇词性转换同义或近义词组词组不规则动词表第二部分 分类练习中考语法与词
汇试题I.Choose the best answerⅡ.Complete the sentences with the given words in their proper forms.Ⅲ.Rewrite
the following sentences aus required第三部分 中考易错题Choose the best answer第四部分 中考模拟试题试卷
一试卷二试卷三试卷四试卷五试卷六试卷七试卷八试卷九试卷十试卷十一试卷十二参考答案
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章节摘录

　　One day a Frenchman went to New York. He didnt know a word of English.When he arrived in New York,
he took a bus to a hotel.　　It was Sunday, and the Frenchman decided to go out for a walk. As he walkedalong
the street, he suddenly remembered that he didnt know the name of thestreet. So he decided to write it down. He
looked at the wall near the comer of thestreet. Then he saw some English words and copied them down in his
notebook.Now I know the name of the street, he said to himself.It will be easy for me toget back to the hotel.　
　He walked for a long time in the city. Then he felt tired and wanted to go backto his hotel. He took the notebook
out of his pocket and showed the words to ayoung woman. The young woman read the words in his notebook and
looked at theFrenchman. She did not know what he wanted.　　Then the Frenchman stopped an old man and
showed him the words. Neitherdid the old man know what the Frenchman wanted.
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编辑推荐

　　中考必考词汇，重点突出，词性转换、同义词、词组归类，一目了然，中考词汇、语法练习，精
练全面，模拟试卷素材，取自原版语料，模拟作文附范文，贴近实际生活。
　　记性转换、同义词、词组归类。
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